
P R O T O K Ó Ł  N R X/07

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie

z dnia 26 października 2007 roku

W Sesji udział wzięli:

1) Radni,

2) Sołtysi,

3) zaproszeni goście.

Listy obecności w załączeniu.

Ad. 1.

Pan  Wiesław  Piotrowski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  dokonał  otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych.

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W Sesji udział wzięło 

13  Radnych.  Nieobecni  byli:  Pan  Mieczysław  Nowek  –  Radny  i  Pan  Arkadiusz 

Wilczkowski – Radny.

W związku z tym Sesja może podejmować prawomocne uchwały.

Ad. 2.

Na  sekretarza  obrad  została  powołana  Pani  Halina  Gad  –  Radna,  a  na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak.

Pan Przewodniczący obrad poinformował – podpunkt „g” w punkcie 7 porządku obrad 

brzmi: podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia samodzielnego Samorządowego 

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie  polegającym  na  jego  likwidacji

i utworzeniu Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie. 
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Zaistniała  pomyłka  -  w  dniu  dzisiejszym  Rada  Gminy  nie  będzie  tej  uchwały 

podejmować, będzie ją tylko opiniować. 

Zaproponował,  aby  podpunkt  „g”   punktu  7  stał  się  punktem  8  –  zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przekształcenia samodzielnego Samorządowego Zakładu 

Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie  polegającym  na  jego  likwidacji  i  utworzeniu 

Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie,  a  kolejne  punkty 

otrzymają odpowiednią numeracją.

Wniosek Pana Przewodniczącego obrad przegłosowano:

– za – 12,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Ad. 3.

Zapytania i interpelacje:

Pani Maria Wesoła – Radna – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni, 

mam zapytanie  –  wywóz  1  m3  ścieków ma  kosztować  16,05  zł,  a  odprowadzenie 

ścieków 1,60 zł za 1 m3. Wiadomo, że większa część naszej gminy jest skanalizowana, 

ale obecnie szkoła w Korczynie i Rudzie Strawczyńskiej prowadzi wywóz ścieków. 

Jeżeli chodzi o odprowadzanie ścieków, to mieszkańcy korzystają z dopłat, dopłaca 

gmina, a jeżeli chodzi o wywóz śmieci i o wywóz ścieków, to przypuszczam, że nie. 

Bardzo proszę o wyjaśnienie tej sprawy.  

Pan  Przewodniczący  obrad  zaproponował,  aby  Pani  Maria  Wesoła  –  Radna 

przedstawiła powyższy wniosek przy rozpatrywaniu projektu uchwały w sprawie opłat 

za  odbiór  odpadów  komunalnych  w  punkcie  7  „e”.  Wtedy  będzie  merytoryczna 

dyskusja nad projektem uchwały. Gdy Rada podejmie uchwałę, wniosek w punkcie 

odpowiedzi na zapytania i interpelacje pozostanie bezprzedmiotowy.
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Pani Maria Wesoła – Radna wyraziła zgodę, wycofała zapytanie.

Ad. 4. 

          Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z  realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 20 września 2007 r. i informację z pracy Wójta 

Gminy między Sesjami Rady Gminy (w zał.).

Radni  otrzymali  informację  z  zakresu  zamówień  udzielanych  na  podstawie 

przeprowadzonej procedury przetargowej za okres 19.09.2007 r.  - 25.10.2007 r.  na 

podstawie ustawy – prawo zamówień publicznych (w zał.).

Ad. 5. 

Do protokółu Nr IX/07 z Sesji Rady Gminy z dnia 20 września 2007 r.  nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeżenia.

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono.

Ad. 6 i 7a)

Pan  Przewodniczący  obrad  przypomniał pismo  Prezesa  Sądu  Okręgowego

w Kielcach informujące o potrzebie wyboru z terenu gminy do Sądu Rejonowego na 

kadencję 2008 – 2011 pięciu ławników, w tym jednego ławnika do Sądu Pracy (pismo 

znak: Adm.-0131– 9/07 z dnia 24.05.2007 r. w zał.).

Poinformował,  że  w  dniu  28.06.2007  r.  Rada  Gminy  podjęła  uchwałę  w  sprawie 

powołania Zespołu do spraw ławników. 

Poprosił Przewodniczącą Zespołu o przedstawienie opinii o kandydatach na ławników 

i poinformował, że każda opinia będzie przegłosowana oddzielnie przez Radę Gminy, 

kandydat z pozytywną opinią będzie umieszczany na liście kandydatów na ławników 

spełniających  warunki  określone  ustawą  i  dopuszczonych  do  uczestniczenia

w wyborach.  
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Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię  Nr 1/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników  z dnia

06  września  2007  r.  w  sprawie  kandydatury  Pani  Kumorowska  Anna  –  opinia 

pozytywna (w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Kumorowskiej Anny na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię  Nr 2/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników  z dnia

06 września 2007 r. w sprawie kandydatury Pan Madej Sławomir – opinia pozytywna 

(w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie umieszczenie  kandydatury  Pana 

Madeja Sławomira  na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 3/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06 września 2007 r. w sprawie kandydatury Pana Mróz Zygmunt – opinia negatywna 

(w zał.).
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Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie umieszczenie  kandydatury  Pana 

Mroza Zygmunta na liście kandydatów na ławników:

– za – 0,

– przeciw – 13,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę odrzucono jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 4/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06 września 2007 r. w sprawie kandydatury Pani Podgórska Alicja – opinia pozytywna 

(w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Podgórskiej Alicji  na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 5/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06  września  2007  r.  w  sprawie  kandydatury  Pani  Szcześniak  Bożena  –  opinia 

pozytywna (w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Szcześniak Bożeny  na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,
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– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 6/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06  września  2007  r.  w  sprawie  kandydatury  Pani  Wawrzeńczyk  Danuta  –  opinia 

pozytywna (w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Wawrzeńczyk Danuty na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 7/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06 września 2007 r. w sprawie kandydatury Pani Zając Halina – opinia pozytywna (w 

zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Zając Haliny na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.
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Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Zespołu do spraw ławników przedstawiła 

opinię Nr 8/2007 Zespołu Rady Gminy w Strawczynie do spraw ławników z dnia

06 września 2007 r. w sprawie kandydatury Pani Zapała Jadwiga – opinia pozytywna 

(w zał.).

Pan Przewodniczący obrad poddał  pod głosowanie  umieszczenie  kandydatury  Pani 

Zapały Janiny na liście kandydatów na ławników:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie.

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia listy 

kandydatów na ławników spełniających warunki określone ustawą i dopuszczonych do 

uczestniczenia w wyborach z uzupełnionym załącznikiem.

Projekt uchwały przegłosowano:

– za – 13,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr X/75/07 podjęto jednogłośnie.

Ad. 7 b) 

Pan  Przewodniczący  obrad  przypomniał,  że  ławnicy  będą  wybierani

w głosowaniu tajnym, w tym celu należy powołać Komisję Skrutacyjną.

Zaproponował,  aby Komisja była 3-osobowa i  poprosił o  zgłaszanie kandydatów na 

członków Komisji Skrutacyjnej.
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Rada Gminy zaakceptowała propozycję.

Na kandydatów do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni:

1. Pan Stanisław Gieroń – Radny – wyraził zgodę,

2. Pan Stanisław Marek Drogosz – Radny – wyraził zgodę,

3. Pan Jarosław Raczyński – Radny – wyraził zgodę.

Pan  Przewodniczący  obrad  zamknął  listę  kandydatów  do  Komisji  Skrutacyjnej

i zaproponowany skład Komisji poddał pod głosowanie:

– za – 12,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 1.

Głosowało  13  Radnych.  Skład  Komisji  Skrutacyjnej  przyjęto  większością  głosów 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”.

Pan Przewodniczący obrad zarządził 20 min. przerwy od godz. 1050 do godz. 1110, aby 

Komisja  Skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania  tajnego,  w  celu  wyboru 

ławników.

Po przerwie wznowiono obrady.

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego w celu wyboru ławników.

Pan  Stanisław Gieroń  –  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił zasady 

głosowania –  w  głosowaniu tajnym  wybieramy 5  ławników do  Sądu Rejonowego,

z  wyznaczeniem  ławnika  do  Sądu  Pracy.  Wybieramy  5  ławników  spośród  7 

zgłoszonych kandydatów. Głos jest ważny, jeżeli określimy się maksymalnie co do 5 

kandydatów.
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Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minutową przerwę, w celu zachowania tajności 

głosowania.

Po przerwie wznowiono obrady.

Do pustej urny Radni wrzucili karty do głosowania.

Pan  Przewodniczący obrad zarządził przerwę  10  minut,  aby  Komisja  Skrutacyjna 

przeliczyła oddane głosy.

Po przerwie wznowiono obrady.

Pan  Stanisław Gieroń  –  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Gminy w  Strawczynie w  dniu

26.10.2007  r.  w  celu przeprowadzenia wyboru ławników do  Sądu Rejonowego

w Kielcach (w zał.).

Pan  Przewodniczący obrad –  odczytał Uchwałę Nr X/76/07  Rady Gminy

w Strawczynie z dnia 26 października 2007 r. w sprawie wyboru ławników.

Ad. 7 c)

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn  na 2007 r.

Pan  Stanisław  Gieroń  -  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Inwestycji  -  Panie 

Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Komisja zaopiniowała  pozytywnie  przedstawiony 

projekt uchwały.

Pan Przewodniczący obrad odczytał  projekt  uchwały  w sprawie zmian w budżecie 

gminy Strawczyn na 2007 r., który następnie przegłosowano: 

     - za – 13,
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    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr X/77/07.

Ad. 7 d)

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat adiacenckich terenów przy drodze 

gminnej Oblęgór – Sieniów.

Pan Przewodniczący  obrad  przypomniał,  że  w/w projekt  uchwały  był  przedłożony 

Radzie  Gminy  na  Sesji  w  czerwcu  br.  i  został  cofnięty  do  Komisji.  Przed  Sesją 

wpłynęło  pismo  od  Pana  Wójta  w  sprawie  wycofania  wniosku  dotyczącego 

wprowadzenia  opłaty  adiacenckiej  dla  właścicieli  terenów przylegających do  drogi 

gminnej Oblęgór – Sieniów.

Odczytał pismo (pismo znak: RIT-7324/2/07 z dnia 12.10.2007 r. w zał.).

Złożył  wniosek formalny o wycofanie  projektu uchwały  w sprawie  ustalenia  opłat 

adiacenckich  terenów  przy  drodze  gminnej  Oblęgór  –  Sieniów  z  porządku  obrad

i poddał pod głosowanie: 

- za – 13,

    - przeciw – 0,

     - wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Ad. 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Pani Maria Wesoła – Radna – ja mam zapytanie, ponieważ interesuje mnie różnica: za 

wywóz  1  m3 ścieków szkoła  w  Korczynie  płaci  11,30  zł,  przypuszczam,  że  cena 

wywozu 1 m3 ścieków w szkole w Rudzie Strawczyńskiej będzie podobna, chociaż 
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tego nie sprawdziłam.

Jeżeli  chodzi  o  pozostałe  placówki,  to  płacą  po 1,60 zł,  tak,  że  różnica  jest  duża. 

Wiem, że wynika to z faktu, że w części gminy jest kanalizacja, a w części nie ma.

Chodzi mi o wyjaśnienie, czy jest możliwość pomocy tym szkołom? Gdyby ta cena 

była niższa, to część mieszkańców też korzystałaby z tych usług.

Pan  Przewodniczący  obrad  –  z  wcześniejszej  wypowiedzi  wynikało,  że  zapytanie 

dotyczy mieszkańców, teraz, że dotyczy też szkół.

Pani Maria Wesoła – Radna - wcześniejszej też mówiłam o szkołach, ale może nie 

powiedziałam dokładnie. Mnie interesuje następująca sprawa: jeżeli chodzi o odpływ 

ścieków z kanalizacji,  to koszty są dofinansowywane przez Urząd Gminy, a  jeżeli 

chodzi  o  wywóz  ścieków,  to  szkoły  nie  korzystają  z  dopłaty,  podobnie  jak 

mieszkańcy. Jest rozbieżność, ale może jestem w błędzie?

Pan Przewodniczący obrad – na podstawie zapisu § 3 „Ustala się ulgę dla właścicieli 

nieruchomości gminy Strawczyn w wysokości 40 % ponoszonej opłaty.”, ulga będzie 

dotyczyła i śmieci i ścieków – tak należy to rozumieć. Tu nie jest wyszczególnione, że 

dotyczy tylko śmieci. Generalnie zapis dotyczy odpadów komunalnych. 

Pani Maria Wesoła – Radna – mam rozumieć tak, że ścieki odprowadzane kanalizacją 

są  refundowane  przez  gminę  i  tak  samo  dofinansowane  będą  ścieki  wywożone

z szamb. Czyli jest tu zachowana tzw. „zasada sprawiedliwości”.

Pan Przewodniczący obrad – ten zapis  nie dotyczy jednostek organizacyjnych,  np. 

szkół,  przedsiębiorców –  czyli  działalności  gospodarczej,  tylko dotyczy właścicieli 

nieruchomości, tj. osób fizycznych.

Pani  Anna  Dziewanowska  –  Radna  –  Wysoka  Rado,  ja  chciałam jeszcze  zwrócić 

uwagę,  że  mamy  podjąć  uchwałę  w  sprawie  określenia  górnych  stawek,  czyli 

maksymalnej opłaty, co wcale nie znaczy, że będzie ona wynosić tyle. Uchwałą jest 

zagwarantowane, że koszt wywozu nie będzie wyższy. Natomiast, jeżeli znajdzie się 
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przedsiębiorca, który zgodzi się wywozić za mniej, to będzie za mniej.

Wtedy te 40 % dofinansowania do wywozu, o których Pan Przewodniczący mówił jest 

liczone od sumy wynegocjowanej, czyli kwoty niższej niż 16,05 zł.

W  indywidualnej  umowie  z  przedsiębiorcą  wynegocjować  można  zawsze  niższe 

koszty wywozu.   

Pani Maria Wesoła – Radna – może Radni nie zwrócili uwagi, ale ja podałam kwotę 

11,30 zł, czyli jednak te negocjacje są prowadzone.

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt  uchwały  w sprawie określenia górnych 

stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie 

odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych

i transportu nieczystości ciekłych.

Zaproponował dopisanie w § 1 punktach a) i b) „7 %” przed wyrazami „VAT”.

Rada Gminy zaakceptowała zmianę.

Projekt uchwały z poprawką przegłosowano:

– za – 11,

– przeciw – 0,

– wstrzymało się – 2.

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr X/78/07  wraz z poprawką podjęto większością 

głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się”.

Ad. 7 f)

Projekt  uchwały  w  sprawie  likwidacji  jednostki  organizacyjnej  gminy  - 

„Zespołu Obsługi Szkół w Strawczynie”.

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy przekazał prowadzenie obrad 
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Panu Januszowi Malickiemu - Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy.

Pani  Elżbieta  Chłodnicka  –  Sekretarz  Gminy  wyjaśniła  –  na  ostatniej  Sesji  Rada 

Gminy podjęła uchwałę w  sprawie przystąpienia do zmiany formy organizacyjno – 

prawnej jednostki organizacyjnej gminy p.n. „Zespół Obsługi Szkół w Strawczynie”.

W  następnej  kolejności  przedłożony  jest  projekt  uchwały  z  wyznaczeniem  daty 

likwidacji  jednostki  –  31.12.2007  r.  Pracownicy  Zespołu  staną  się  pracownikami 

Urzędu  Gminy,  Pan  Wójt  wyda  zarządzenie  w  sprawie  zmian  w  Regulaminie 

Organizacyjnym  Urzędu  Gminy  i  utworzenia  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Turystyki  i  Promocji.  Pod koniec  listopada br.  pracownicy  zostaną poinformowani

o zmianie pracodawcy.

Pan Janusz Malicki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy przekazał prowadzenia obrad 

Panu Wiesławowi Piotrowskiemu – Przewodniczącemu Rady Gminy.

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki 

organizacyjnej  gminy  –  „Zespołu  Obsługi  Szkół  w  Strawczynie”  i  poddał  pod 

głosowanie:

- za – 11,

-  przeciw – 0,

- wstrzymało się – 2.

Głosowało  13  Radnych.  Większością  głosów  „za”,  przy  2  „wstrzymujących  się” 

Uchwałę Nr X/79/07 podjęto.

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy (od godz. 1155 do godz. 1210).

Ad. 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w  sprawie  przekształcenia  samodzielnego 

Samorządowego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie  polegającym  na  jego 

likwidacji i utworzeniu Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie.
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Pan  Przewodniczący  obrad  poinformował  –  projekt  uchwały  był  omawiany  na 

posiedzeniach Komisji, zdania były podzielone. 

Wznawiam dyskusję na temat projektu uchwały.

Pani Anna Dziewanowska – Radna zwróciła się z zapytaniem do Kierownika SZOZ-u 

jaka jest jego opinia na temat przekształcenia i zmiany organizacji służby zdrowia na 

terenie gminy? Jakie jest jego zdanie na ten temat?

Pan  Grzegorz  Midak  –  Kierownik  SZOZ-u  –  Szanowni  Państwo,  jestem  za 

przekształceniem  samodzielnego  Samorządowego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

w Strawczynie  w niepubliczny  zakład  opieki  zdrowotnej.  Na  Radach Społecznych 

takie było moje stanowisko. Jestem i czuję się lekarzem rodzinnym, a ta dyscyplina 

medycyny, jak żadna inna utożsamia się z prywatnością i bliskim, niemal rodzinnym 

kontaktem w relacji lekarz – pacjent. 

Chciałbym przypomnieć, może nie wszyscy wiedzą, że już jesienią 2005 r., czyli dwa 

lata  temu wystąpiłem z  pismem do Pana  Wójta  w Strawczynie,  wraz  z  doktorem 

Białkiem, doktorem Mazurem z propozycją utworzenia niepublicznego zakładu opieki 

zdrowotnej.  W  styczniu  2006  r.  otrzymałem odpowiedź,  że  w  najbliższym czasie 

samodzielny Samorządowy Zakład Opieki Zdrowotnej  nie będzie  prywatyzowany,

a  sprawa  ta  będzie  jeszcze  analizowana  przez  Radę  Gminy.  I  tyle  jeżeli  chodzi

o historię. 

Wydaje mi się, że proszę Państwa nas pracowników służby zdrowia, a w większości 

członków Porozumienia  Zielonogórskiego nie  trzeba przekonywać do prywatyzacji

w chwili, kiedy w większości regionów Polski podstawowa opieka zdrowotna już od 

dawna funkcjonuje jako zakłady niepubliczne. Natomiast niepokoje zawsze w takim 

okresie budzi w środowisku medycznym forma, jaką ma przybrać prywatyzacja i jaki 

model  funkcjonowania  przyjmie  nowo  powstały  niepubliczny  zakład  opieki 

zdrowotnej  i  czy  przy  okazji  tych  przekształceń  nie  zostanie  skrzywdzony 

którykolwiek z dotychczasowych pracowników służby zdrowia.

Moje  obawy  w  przypadku  przeprowadzanych  w  przyszłości  przekształcań 
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przedstawiałem  na kolejnych Radach Społecznych, być może z tego powodu nieznane 

było moje stanowisko. 

Moje uwagi dotyczyły podejmowania zbyt pochopnych decyzji dotyczących głównie 

dzielenia  bądź  rozdrabniania  istniejących  placówek  służby  zdrowia  na  mniejsze. 

Reprezentuję  natomiast  pogląd  taki,  żeby  w  przyszłości  działania  dotyczące 

przekształceń  w gminnej  służbie  zdrowia  poddane  były  przed  ich  wprowadzeniem

w  życie,  społecznej  dyskusji  i  ocenie  przez  mieszkańców  gminy  –  przyszłych

i  potencjalnych naszych pacjentów,  a  osobno,  żeby była  przeprowadzona dyskusja

w gronie pracowników gminnej służby zdrowia.

Dotychczas, zaznaczam taka dyskusja nie została przeprowadzona na szerszym forum, 

ani wśród świadczeniodawców, ani świadczeniobiorców – pacjentów. 

Myślę,  że  po przeprowadzeniu takich konsultacji  w obecności   prawników,  którzy 

takimi przekształceniami zajmują się  na co dzień, zostanie wypracowany najlepszy

i zadowalający obydwie strony model funkcjonowania niepublicznej służby zdrowia

w naszej gminie.

Samodzielny  Samorządowy  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  w  Strawczynie  należy  do 

Związku Pracodawców Województwa Świętokrzyskiego od momentu powstania tego 

Związku, do którego należy ok. 70 % placówek służby zdrowia podstawowej opieki 

zdrowotnej  na  terenie  województwa  świętokrzyskiego.  Tam  należą  jednocześnie

i  publiczne  i  niepubliczne  zakłady.  Obsługą  prawną  tego  Związku  zajmują  się 

prawnicy, którzy te przekształcenia przeprowadzają na co dzień.

Myślę,  że w naszym przypadku mogą nam w tym pomóc,  o ile  Rada wyrazi  taką 

potrzebę.

Pani  Teresa  Raczyńska  –  Radna  –  Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado,  Panie 

Doktorze,  właśnie  niepokoi  mnie  nieświadomość  społeczeństwa.  Ludzie  odbierają

w ten sposób, że jeżeli będzie sprywatyzowany Zakład Opieki Zdrowotnej, to będą 

musieli zapłacić za każdą usługę. Trudno każdemu z osobna tłumaczyć. Wydaje mi 

się, że ta nieświadomość niekorzystnie wpływa na tą sytuację. Ludzie powinni być 

uświadomieni w czym „rzecz”, na czym to polega?
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Pani Halina Gad – Radna – ja już przedstawiłam swoje argumenty na poprzedniej 

Radzie i myślę, że takie obawy nas Radnych dotyczą sprawy budynku. 

Tak  jak  się  w  tej  chwili  mówi,  to  każdy  łączy  to  nie  z  prywatyzacją  usług 

medycznych, tylko z prywatyzacją budynku, konkretnego miejsca, gdzie się wykonuje 

te świadczenia i każdy ma tego typu obawy. 

My  Radni,  którzy  reprezentujemy  nasze  społeczeństwo  musimy  mieć  tego 

świadomość,  że  właśnie  ludzie  myślą  o  tym,  że  my jako  grupa,  czy  lekarze,  czy 

pielęgniarki, czy grupa zawodowa ma się uwłaszczyć na tym państwowym majątku, 

bo  w  konsekwencji  może  dojść  do  takiej  sytuacji,  że  samorząd  nie  będzie  chciał 

ponosić  kosztów  utrzymania  budynku.  Budynek  jest  własnością  samorządu

i  w  konsekwencji  może  dojść  do  tego,  że  będzie  zmuszony  do  przekazania  we 

władanie dzierżawcom za przysłowiową złotówkę. Nasze obawy myślę, że tylko na 

tym etapie powinny się skupić, bo my Radni będziemy później zalewani pytaniami, 

jak to doszliście do władzy i sprzedaliście budynek Ośrodka Zdrowia? I my z tym 

musimy się liczyć. Niestety taka jest nasza rola i nikt nie będzie miał wypisane jakie 

miał poglądy wcześniej.

Pan Stanisław Gieroń – Radny - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, oczywiście 

temat ten był przedmiotem obrad Komisji. Wypłynął wniosek, że te obawy to jedna 

sprawa,  a  druga  sprawa  (jak  Pan  Doktor  powiedział),  to  kwestia  odpowiedniego 

obrania kierunku prywatyzacji. 

Jeden z wniosków Komisji był taki, żeby przed podjęciem uchwały, po stosownym 

zaopiniowaniu spotkać się bądź z prawnikiem, bądź osobą kompetentną, która wskaże 

nam  możliwości  prywatyzacji,  żeby  dla  naszej  gminy  -  jeżeli  już  dojdzie  do 

prywatyzacji – przekształcenia opieki zdrowotnej, to wybrać najwłaściwszą formę dla 

naszej gminy.

Pan Doktor wspomniał  o zrzeszeniu pracodawców, o obsłudze prawnej,  to dobrze, 

będziemy wiedzieli gdzie się udać, żeby ktoś nam pomógł przy przekształcaniu.

Pan Grzegorz Midak- Kierownik SZOZ–u – są to prawnicy, którzy przekształcenia 
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przeprowadzają na co dzień i to można śledzić. To co mamy po sąsiedzku, to najlepiej 

widzimy. Ta kwestia w Zagnańsku – powstały 4 ośrodki zdrowia, a w Samsonowie, 

gdzie  powstał  zakład  niepubliczny,  to  funkcjonuje  w  dalszym  ciągu  publiczny.

W małym Samsonowie są dwa ośrodki zdrowia.

Ten niepokój, jeżeli jest po obu stronach, to on się nawzajem przenosi. Jeżeli jest taka 

sytuacja, że są nieporozumienia nawet w gronie prywatyzowanych pracowników, to 

oni  przeniosą  to  na  pacjentów.  Tak  się  dzieje  i  tak  się  stało  w  Samsonowie,  że 

powstała pewna grupa, która utworzyła niepubliczny zakład. Praktycznie wszystko jest 

w  porządku,  dobrze  funkcjonuje,  ale  jest  grupa  osób,  która  na  pewno  została 

„nakręcona” przez inne osoby z tej służby zdrowia i  nie pozwala zamknąć starego 

ośrodka.  Koszty  rosną,  a  pacjent  przyjdzie  lub  nie,  ale  ośrodek  zdrowia  musi 

funkcjonować. Są to duże kłopoty.

Musi być obopólna zgoda i dobre, racjonalne myślenie, zmiany przeprowadzone we 

wzajemnej  zgodzie  i  porozumieniu.  Można  obserwować  zmiany  w  innych 

miejscowościach.  Wiem,  że  prawnicy  przekształcają  teraz  Ośrodek  Zdrowia

w  Kunowie,  potem  w  Stąporkowie.  Trzeba  obserwować,  jak  to  się  dzieje

i wypracować formę w spokoju bez żadnych emocji, bo taka jest kolei rzeczy. 

Obecnie opcje liberalne doszły do władzy, to na pewno będą dążyły do tego, żeby ten 

proces  dokończyć.  Województwo  świętokrzyskie  jest  ostatnim  województwem,

w  którym  jest  tak  dużo  publicznych  zakładów  opieki  zdrowotnej.  Cała  część 

zachodnia, północna, nawet wschodnia z woj. białostockim funkcjonują jako zakłady 

niepubliczne bez żadnych problemów. Tam nie ma mowy, żeby pacjenci za cokolwiek 

płacili, to jest prywatyzacja, tych usług, które są świadczone. W tej chwili jest większa 

możliwość dojścia do kapitału tych osób. Ten kto prowadzi nie ma „ związanych rąk”, 

tak jak w przypadku zakładów publicznych, gdzie o wszystkim musi zadecydować 

Rada, inaczej można gospodarować pieniędzmi.

Pan Stanisław Drogosz – Radny - Szanowna Rado, Panie Doktorze mam pytanie może 

bardziej wybiegające w przyszłość – w Oblęgorku wystawiono działkę na sprzedaż

z zapisem „pod ośrodek zdrowia”. 
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Czy Rada, czy zespół prywatyzujący się Pana Doktora,  czy zespół Kolegów myśli

o  tym?  To  jest  bardzo  indywidualna  sprawa.  Czy  nie  zechciałby  Pan  Doktor 

wypowiedzieć swojego zdania na temat wykupu tej działki pod dokładnie działalność 

leczniczą? Mówię o konkretnej działce, która jest w tej chwili wyłożona do sprzedaży, 

może ją kupić każdy pod określonym warunkiem.

Czy  Pan  Doktor  odniósłby  się  do  tej  działki,  żeby  zarezerwować  ją  pod  taką 

działalność?

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ- u – o ile wiem, to sytuacja w Oblęgorku jest 

taka, że przyszła praktyka, nowo powstała praktyka będzie w skrzydle szkolnym.

Pan Stanisław Drogosz – Radny wyjaśnił – Panie Doktorze sprawa w skrzydle szkoły 

jest na teraz, ale w zapisie naszej uchwały Rady jest, że działka która jest obok szkoły 

jest sprzedawana w tej chwili i przeznaczona m.in. pod lecznictwo. Tu nie przeszkadza 

jedno drugiemu.

Czy jest Pan zainteresowany tego typu działalnością ?

 

Pan Grzegorz  Midak -  Kierownik  SZOZ–u – w Oblęgorku zacząłem swoją  pracę. 

Oblęgorek po kolei szereg rzeczy tracił.

Pan Stanisław Drogosz – Radny - dla nas mieszkańców Oblęgorka wykupienie działki 

przez  Pana  Doktora  i  zespół  leczniczy  jest  gwarantem,  że  takie  coś  powstanie. 

Natomiast sprzedaż tej działki z jakimś tam zapisem, jest żadnym gwarantem. Trzeba 

wyrazić taką wątpliwość, że czasem może to nie powstać.

Pan Grzegorz Midak -  Kierownik SZOZ-u – na pewno będzie to zależało od formy,

w jaką zostanie przekształcone. Na dzień dzisiejszy gospodarzem tego wszystkiego 

jest Wójt.  Jaką formę przyjmie przyszły zakład będzie zależało od przeprowadzenia 

zmian  przez prawników i od Państwa.

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny - ale czy Pan jest zainteresowany wykupem?
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Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ-u – mam ogromny sentyment do Oblęgorka, 

dlatego,  że tam zacząłem pracować.  To jest  taka spokojna,  piękna praktyka,  3.500 

ludzi, tyle ile potrzeba do prowadzenia praktyk i są bardzo spokojni ludzie. 

Pan Jarosław Raczyński – Radny -  Panie  Przewodniczący,  Wysoka Rado,  ja  mam 

delikatne zastrzeżenia do samej formy tej uchwały. Chciałbym, żeby wszystko było 

jaśniej napisane. Jeżeli chodzi o to, kto ewentualnie zająłby nad tym władzę – opiekę. 

Tak, jak już tu ujęte jest w punktcie 5, że Pan Doktor Midak będzie likwidatorem.

Czy Pan nie ma nic przeciwko temu ?

Pan Grzegorz Midak – Kierownik SZOZ-u - oczywiście na likwidatora tak, tylko w tej 

uchwale nie napisano tak przejrzyście,  kto będzie organizatorem. Radny zadał tego 

rodzaju pytanie. Natomiast, co do likwidatora - absolutnie.

Pan Przewodniczący obrad - co do tego, że jest to bardzo poważna sprawa, to nikt na 

sali  nie  ma  wątpliwości.  To  jest  sprawa  zdrowia,  a  nie  ma  cenniejszej  rzeczy  od 

naszego zdrowia i sprawa dotyczy mieszkańców całej gminy. M. in. po to tutaj Pan 

Doktor  został  zaproszony  i  po  to  ta  dyskusja,  aby  rozwijać  wszelkie  wątpliwości, 

abyśmy  mogli  podjąć  decyzję  najbardziej  trafną.  Czy  to  jest  możliwe?  Trudno 

powiedzieć, Praktyka pokaże, czy rzeczywiście podjęliśmy decyzję trafną ?

Pan  Doktor  tu  wyraził  swoją  opinię,  że  co  do  prywatyzacji  nie  ma  żadnych 

wątpliwości,  tylko  chodzi  o  formę.  My  tą  formę  wypracujemy,  aby  była 

najkorzystniejsza  dla  wszystkich,  aby  nie  godziła  w  pracowników,  nie  godziła

w mieszkańców.

Bardzo ważny jest  majątek,  będą głosy,  ale  również  sprawa,  którą  podniosła  Pani 

Raczyńska  –  świadomość.  M.  in.  Sołtysi,  my  –  Radni  jesteśmy  po  to,  aby  te 

wątpliwości  społeczeństwa  rozwiewać,  że  jeżeli  zostanie  sprywatyzowana  służba 

zdrowia, to ktoś musi płacić za usługi. Rzeczywiście taka niska świadomość jest wśród 

mieszkańców. Jeżeli nie macie Państwo innych pytań lub wątpliwości, to poddam pod 

głosowanie opinię projektu uchwały, czy będzie to opinia pozytywna, czy negatywna? 
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My  zaczynamy  procedurę,  projekt  uchwały  będzie  opiniować  jeszcze  Wojewoda, 

Starosta  i  inne  instytucje.  Na  podstawie  tych  opinii  będziemy mogli  zmieniać  ten 

projekt uchwały. Na pewno nikt nie jest w stanie na dzień dzisiejszy powiedzieć, że 

podejmujemy idealną uchwałę, ale możemy się ustrzec pewnych błędów na podstawie 

tego, że mamy już wzorce  możemy się na kimś wzorować. Nie jesteśmy pierwsi jako 

dokonujący prywatyzacji.

Pani Anna Dziewanowska – Radna - Wysoka Rado, ja chciałam przypomnieć, że na 

poprzedniej Sesji podjęliśmy uchwałę upoważniającą Pana Wójta do podjęcia  kroków 

w celu przekształcenia Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Niepubliczny.

Pan Wójt nas zapewnił na zeszłej Radzie, że jeżeli coś będzie szło nie tak, jak nam  się 

wydaje, że powinno, to zawsze można odstąpić od tego procesu. To nie jest tak, że jak 

dzisiaj zaopiniujemy projekt uchwały pozytywnie, to znaczy już, że nie ma odwrotu. 

Czy na etapie proponowanych konsultacji  z prawnikiem dopiero będzie się  mówić 

jaką  formę  przyjmie  ten  niepubliczny  zakład  opieki  zdrowotnej,  czy  w tej  chwili 

możemy się dowiedzieć, jaki mamy wybór?

 

Pan Przewodniczący obrad – pierwsza uchwała upoważniająca Wójta do działań, to 

był pierwszy krok, dziś jest ten drugi w dość długiej drodze.

Pan Grzegorz  Midak – Kierownik SZOZ-u – gdy przedstawiałem swoją opinię  na 

temat  przekształceń,  wyraźnie  powiedziałem,  że  ci  prawnicy  którzy  w  tym 

uczestniczą, przeprowadzają przez całość tej prywatyzacji.  To nie jest jednorazowa 

dorada.  Oni  od  początku  proponują  pewien  model,  który  akceptują  zarówno 

świadczeniobiorcy na spotkaniach z mieszkańcami - pacjentami, jak i zebraniu załogi 

całego  Zakładu  w  obecności  tych  prawników.  Ewentualnie  w  ten  sposób 

wypracowany  consensus  jest  tym,  który  jest  przedstawiony  Radzie,  który  Rada 

akceptuje i dopiero wprowadzenie w życie.

Pan Jarosław Raczyński – Radny - mam takie pytanie – co będzie kiedy społeczeństwo 
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opowie się  kategorycznie przeciwko prywatyzacji?  Czy ktoś ma pomysł,  co wtedy 

zrobić, jakie kroki dalej podjąć ?

Pan Przewodniczący obrad - odstąpić, na każdym etapie można wycofać się z tego. 

Nie ma decyzji, która by przesądzała sprawę.

Pani Anna Dziewanowska – Radna - ja może troszeczkę organizacyjnie.  Zbliża się 

koniec  roku  i  będzie  cała  seria  zebrań  wiejskich  i  może  warto  pamiętać,  aby

w programie – porządku zebrań wiejskich wnieść punkt dotyczący dyskusji  na ten 

temat. Żeby jak najszersze grono społeczności naszej wiedziało co się dzieje ?

Pani Dorota Zachariasz – Szanowni Państwo, tak przysłuchując się generalnie całej 

dyskusji  mam Panie  Przewodniczący  zasadnicze  pytanie  –  projekt  tej  uchwały  jak 

będzie nazwany, czy to jest opinia Rady i nowy tekst będzie, bo w tekście tego nie ma, 

że to jest opinia ?

Pan Przewodniczący obrad - nie będzie to uchwalona uchwała, na dzisiejszej Sesji jest 

to zaopiniowanie projektu uchwały.

Pani Dorota Zachariasz -  żeby nie było wątpliwości,  bo przyjęcie tej  uchwały jest 

jednoznaczne z likwidatorem itd.

Pan Przewodniczący obrad - Pani Sekretarz przedstawi dokładnie, jak ustawa mówi. 

Na początku Sesji Pani nie było, stąd może niewiedza...  

Pani Dorota Zachariasz – nie, byłam cały czas.

Pan  Przewodniczący  obrad  -  ja  wyjaśniałem,  że  zostało  to  zdjęte  z  puntu  7  jako 

podjęcie uchwały, natomiast jest oddzielny punkt – zaopiniowanie projektu uchwały 

przez Radę.
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Pani Elżbieta Chłodnicka - Sekretarz Gminy wyjaśniła - ustawa o zakładach opieki 

zdrowotnej w art. 43 ust 2 mówi, że projekt uchwały o  likwidacji publicznego zakładu 

opieki zdrowotnej wymaga opinii Wojewody oraz opinii właściwych organów gminy

i powiatu, których ludności zakład udziela świadczeń zdrowotnych, a także sejmiku 

województwa, jeśli zasięg działania zakładu obejmuje województwo lub znaczną jego 

część. W związku z tym, że Wójt z poprzedniej Sesji miał delegację do prowadzenia 

czynności, jest to tylko projekt uchwały. Ten projekt uchwały Wójt nie chciałby sam 

przesyłać, bo mógłby go powysyłać tym organom, które są uprawnione do wydania 

opinii, ale Rada powinna wiedzieć o tych działaniach.

Dlatego jest przedstawiony do zaopiniowania Radzie Gminy, są podane propozycje 

dzień  rozpoczęcia,  dzień  zakończenia,  likwidator,  co  będzie  z  mieniem,  żeby była 

jasna sprawa i jawność w podejmowaniu działań przez samego Wójta.

Pan Przewodniczący obrad - w dzisiejszym protokole znajdzie się tylko zapis, że Rada 

opiniuje  pozytywnie,  bądź  negatywnie  projekt  uchwały.  Czy  to  wyjaśnienie 

wystarczy?

Pani Dorota Zachariasz - tak, tylko jeszcze k'woli formalności, tak jak Pan Doktor 

powiedział,  żeby nad czymś dyskutować, trzeba wiedzieć nad czym się dyskutuje? 

Trzeba  mieć  projekt  już  bardzo  konkretny.  To  nad  czym dzisiaj  dyskutujemy,  co 

Państwo będziecie jeszcze uchwalać albo i nie, to już są kroki idące bardzo głęboko

w kierunku podejmowania likwidacji. To jest bardzo duży krok. Tak, jak Pan Doktor 

powiedział,  ustawa też bardzo wyraźnie mówi, z czego ma się składać projekt i to 

wszystko ma być opracowane. I żeby  nad czymś dyskutować, trzeba wiedzieć nad 

czym się dyskutuje. Bo forma przekształcania może być bardzo różna, więc żeby nad 

czymś dalej rozmawiać, to trzeba po prostu wiedzieć bardzo merytorycznie z czym 

konkretnie mamy do czynienia?

Pan Przewodniczący obrad - myślę, że podejmując ostateczną decyzję, Rada będzie 

żądać odpowiednich wyjaśnień i  konkretnych ustaleń. Na pewno nikt  nie podejmie 
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decyzji w ciemno.

Pani Elżbieta  Chłodnicka – Sekretarz  Gminy -  jeszcze o samej  likwidacji  – tu  się 

mówi,  że  postanawia się  zlikwidować,  dlatego,  że ustawa o finansach publicznych 

mówi  wyraźnie  że  każde  przekształcenie  każdej  jednostki,  instytucji  wymaga 

uprzednio jej likwidacji. Stąd jest ten pierwszy projekt uchwały. Musi być jednostka 

zlikwidowana, żeby ja przekształcić.

Pan  Przewodniczący  obrad  złożył  wniosek  -  kto  z  Radnych  jest  za  pozytywnym 

zaopiniowaniem  przedstawionego  projektu  uchwały  w  sprawie  przekształcenia 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie polegającym 

na  jego  likwidacji  i  utworzeniu  Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

w Strawczynie i poddał pod głosowanie:

– za – 11,

– przeciw – 2,

– wstrzymało się – 0.

Głosowało 13 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „przeciw” projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie.

 

Ad. 9.

Pan  Tadeusz  Tkaczyk  –  Wójt  Gminy  przedstawił  informację  z  analizy 

oświadczeń majątkowych za 2006 r. (w zał.).

Rada Gminy przyjęła informację.

Pan  Wiesław  Piotrowski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  przedstawił  informację

z analizy oświadczeń o stanie majątkowym Radnych Gminy Strawczyn złożonych na 

początek kadencji oraz za 2006 r. (w zał.).

Rada Gminy przyjęła informację.
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Ad. 10.    

Pan  Przewodniczący  obrad  przypomniał,  że  zapytań  i  interpelacji  nie 

zgłoszono.

Pan Zbigniew Banaśkiewicz – Radny Powiatu Kieleckiego i kandydat na posła 

RP podziękował  za  otrzymane  głosy  wyborców w wyborach  do  parlamentu,  które 

odbyły się w dniu 21 października 2007 r.

Ad. 11.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął X Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1255.

Protokołowała:  Sekretarz obrad:           Przewodniczący obrad:

Małgorzata Woźniak Halina Gad          Wiesław Piotrowski
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